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Z A P I S N I K  

SA VI. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 
ODRŽANE 19. PROSINCA 2013.GODINE  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  
S POČETKOM U 9,00 SATI 

 
 

Sjednici nazočni: 
 

1. Boris Šuljić – predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić  
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca 
9. Mariella Pehovac 
10. Valentina Tomulić-Trgovčević 
11. Zoran Vidas  
12. Emilio Dabo 
13. Ljubomir Kurilić   

 
 
 Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo – gradonačelnik  
2. dr Neven Škunca – zamjenik gradonačelnika  
3. Ivana Kurilić – pročelnica Upravnog odjela 
4. Margareta Škunca Čepulo – pročelnica Upravnog odjela  
5. Lucie Zubović – referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Boris Šuljić otvorio je sjednicu, pozdravio sve 
nazočne i predložio da se prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno svih 13 (trinaest) vijećnika. 
 
 
Predsjednik Bortis Šuljić pozvao je gradonačelnika da podnese izvješće o 
aktivnostima  na području Grada kroz protekli period od održavanja zadnje sjednice 
Gradskog vijeća. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je nazočne sa aktivnostima od kojih je istaknuo 
ustroj komunalnih poduzeća, prijedloga za  uređenje vodovodnog sustava cijelog 
otoka, aktivnosti po  projektu „Šumica“ i kandidiranje pred Eu fondovima,  traženje 
načina i pravne konstrukcije za sufinanciranje komunalne opreme  od strane Fonda 
za energetsku učinkovitost i zaštitu okoliša koji bi sufinancirao i otkup zemljišta za 
deponiju, sanacija odlagališta Caska. 
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AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Zoran Vidas 
Moje pitanje odnosi se na projekt Šumice  koji ima smisla i podržavam ga ali intencija 
je  da se ugostiteljstvo makne iz ovog prostora radi lakšeg dobivanja sredstava. 
Da li postoji mogućnost da se u ovakvom prostoru dogodi i neka ugostiteljska 
aktivnost s obzirom da je ovakav jedan prostor vezan na ugostiteljske aktivnosti. 
Ako gledamo nacionalne parkove i takve prostore oni su manje više vezani za 
ugostiteljsku ponudu.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Sada bi maknuli ovaj sadržaj da nam ne ruši bodove, ali ostavićemo mogućnost za 
jedan manji ugostiteljski objekt. Preko županijske javne ustanove ovdje bi projektirali 
jedan prezentacijski centar antičke Novalje koji bi većim dijelom financirala Svjetska 
banka i mi za to imamo rezervirana sredstva. Dakle ugostiteljstvo da ali po 
mogućnosti na mjestu starog buffeta. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  
Kanalizacija Stara Novalja nije u nadležnosti Grada ali kakve su aktivnosti vezane po 
tom pitanju i što je sa sustavom Barbati  da li postoje neke aktivnosti i da li se 
razmišlja u pravcu nastavka tim aktivnostima? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Nekoliko puta sam razgovarao sa direktorom Komunalija i mogu reći da sam 
zadovoljan sa aktivnostima našeg komunalnog poduzeća koji  su kod jedne 
renomirane tvrtke naručili izradu studije utjecaja na okoliš koja će biti gotova za 
nekoliko mjeseci. Na temelju te studije svi ovi započeti projekti će biti nastavljeni.   
Metjna je već spremna i ima jedina sustav odvodnje odvojen od ostalih. Barbati, 
Stara Novalja i ostali dio ide na pročišćivač  Novalja. 
 
Vijećnik Ivan šuljić 
Imam pred sobom mišljenje i nalaz koji se odnosi na koncesiju za auto camp 
Straško.Prema ovom nalazu  se daje koncesija uz obavezu omogućavanja  
prohodnosti duž obalnog pojasa. Pa me zanima što je Grad po tom pitanju napravio? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ja sam nalaz vidio i rečeno mi je da je koncesionar zadovoljio uvjete koncesije. Molio 
bi Dražena za odgovor  jer  je više upoznat pomorskim dobrom. Ne bi govorio 
napamet  o tome ali možemo vidjeti i do druge sjednice ja ću se malo angažirati i 
vidjeti kako s pravne strane stvar točno stoji. 
 
Predsjednik Boris Šuljić zamolio je vijećnika Dražena Peranića da da  svoj sud  o 
ovom pitanju. 
Vijećnik Dražen Peranić izjavio je da nema što puno dodati jer ne zna koja je 
situacija tamo i pročitao zaključak  nalaza Povjerenstva  iz kojeg se vidi da 
koncesionar poštuje odredbe ugovora o koncesiji. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić zatražio je da se ovim pitanjem gradske službe pozabave i da  se 
utvrdi  stvarno stanje  „obavezne prohodnosti“. 
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Zaključeno je da će  nadležne službe  nakon što ispitaju situaciju oko koncesije 
Straško dostaviti pisani odgovor vijećniku Šuljiću. 
 
Vijećnik Dražen Peranić 
Vezano za kananlizaciju Stara Novalja; kako se misli rješiti loša sanacija ceste kroz 
Staru Novlaju nakon završetka kanalizacije? Ako nemamo odgovor možemo zatražiti 
od ŽUC-a ili nadležnih gradskih službi. 
 
Gradonačelnik  Ante Dabo  
Činjenica je da su Komuanlije investitor i Hrvatske vode i znam da tehnički pregled 
nije obavljen i objekt nije preuzet od strane investitora i kada se tehnički pregled 
bude obavljao trebalo bi ići na teret izvođača. 
 
Zaključeno je da će se obratiti nadležnim službama te da će vijećnik dobiti pisani 
odgovor. 
 
Vijećnik Ivica Supić 
1. Pozdravljam stavljanje na javni uvid projekta Šumice i pitam da li smo stvarno u 
konačnici odustali od malog pristaništa  za prihvat turista koji se nalazi na 
sjeverozapadnoj strani ovog cijelog kompleksa.? Mislim da projekt može podnijeti 
ovaj objekt i moj je prijedlog da se u plansku i proračunsku dokumentaciju to uvrsti a 
da ovaj projekt dovedemo do razine do koje budemo imali sredstava pa ako 
dobijemo sredstva i za to, da se napravi. Ovaj mol ne bi nimalo škodio projektu već bi 
dao mogućnost prilaza ovom kompleksu s mora što bi mogla biti svojevrsna turistička 
atrakcija.  
2. Da li je gradonačelnik upoznat sa situacijom koja se dogodila u MO Kustići gdje se 
pokušala održati sjednica na nelegalan način gdje se namjerno isključilo dva 
predstavnika SDP-a i za zapisničara ubacila  osoba koja nije član mjesnog odbora. I 
kada su vijećnici SDP-a pitali zašto se to dogodilo dobili su odgovor da su oni i onako 
u manjini i da se bez njih može. Mislim da je to vrlo ružna i negativna pojava i ja 
osobno i SDP ulažemo prigovor, Dobili smo informaciju da je sjednica poništena, ali 
ako se to još bilo gdje dogodi prema bilo kojoj stranci koja je u manjini  to je signal da 
mi ništa u našem radu promijenili nismo makar smo se kleli da je MO temeljna 
struktura od koje će polaziti izgradnja proračuna, planiranje i utvrđivanju prioriteta za 
naš grad. Molio bi odgovor. 
 
Gradonanačelnik Ante dabo  
Mol na Vrtiću: od njega se odustalo jer je on sam prema projektu koštao oko 6 mil. 
kuna. Ovaj dio će se rješavati kroz UPU novaljske luke i vrlo brzo ćete biti izvješteni  
da se ide u nekoliko varijanti uređenja novaljske luke što će utvrditi da li mol treba ili 
ne treba.  
Neću odgovoriti unaprijed i prejudicirati rješenje UPU  novaljske luke, a ovaj projekt 
je po nama dobar i ne ovisi toliko o morskom dijelu  ali ne isključujem mogućnost ako 
projekt tamo predvidi nekakvi mol o tome će Gradsko vijeće odlučivati. 
 
2. Upoznat sam s situacijom u MO Kustići i dao odmah nalog da se ta sjednica 
poništi i da se sazove kako treba na način da svaki vijećnik MO dobije pisani poziv 
sa materijalom. Gradske službe su na raspolaganju  i za pisanje poziva i eventualno 
prijedloga materijala. Ovo nije praksa već neuki ljudi koji su ovo previše emotivno 
shvatili ali mi smo ti koji moramo korigirati takva ponašanja.   
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Gradonačelnik Ante Dabo  izvjestio je  vijećnike o smrti o. Anđelka Badurine koji je 
bio autor novaljskog grba kojega je konačno i definirao. O. Anđelko Badurina, mr.sc. 
bio je 41 godinu član Instituta povijesti umjetnosti i toliko velikih  stvari napravio te je 
najplodniji i najznačajniji znanstvenik sa područja grada Novalje i iza sebe ostavio 
velika znanstvena djela. U budućnosti smatram da ćemo biti u situaciji da jednom 
takvom ćovjeku se odužimo jednom ulicom i na taj način istaknuti njegov značaj.  
 
Vijećnik Ivica Supić 
Sa prvim pitanjem sam zadovoljan jer vidim da će se to riješiti sa rješenjem novaljske 
luke,  a sa drugim pitanjem, da razjasnim, nisam apostrofirao na vas već sam pitao 
da li ste upoznati, jer oni mogu napraviti a vi morate biti upoznati. Budući da ste 
poništili sjednicu  zadovoljan sam sa tim ali upozoravam da se svim mjesnim 
odborima  da na znanje da im ovakvo nešto ne pada na pamet. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Slažem se s time i ja uskoro ću sazvati jednu korodinaciju sa predsjednicima mjesnih 
odbora, a pročelnici sam naložio da izradi Poslovnik o radu mjesnih odbora da se 
zna na koji način se saziva sjednica i da više takvih nejasnoća ne bude. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić 
Mene interesira  da li aktualna vlast razmišlja o načinu zaštite domaćih subjekata; 
svjesni smo da na tržištu djeluje puno vanjskih agenata koje ne zapošljavaju domaće 
stanovništvo i ćiji novac  ne ostaje u ovom gradu, a naplaćuju bez fiskalnih kasa. Da 
li grad ima kakve modele zaštite domaćih subjekata i da li razmišljate  o tome ili 
zastupate tezu slobodnog tržišta? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
O ovome je bilo govora i na Skupštini Turističke zajednice . Instrumente koje imamo 
u rukama maksimalno ćemo iskoristiti  da taj nepovoljni odnos  agencije koje dovode  
goste čekiraju na otvorenom ili pod šatorima i ovdje nisu registrirane i Grad od njih 
ne ostvaruje nikakav dohodak. 
Načelno sam otvorio tu temu i imam namjeru dovesti ovdje i sjesti svih zajedno ali se 
još nisam upustio u pravnu konstrukciju koji su nama alati na raspolaganju ali sigurno 
im nećemo davati javni prostor dok ne postignemo ravnotežu u toj podjeli iako 
moramo cijeniti njihovu poziciju na stranom tržištu, ali mi na našem području moramo 
voditi računa i ovaj problem ćemo nastojati pravično riješiti  da naše agencije ne 
budu zakinute. Ovaj problem rješavati ćemo u sklopu pripreme turističke sezone koja 
nominalno počinje 15. siječnja i svih molim da se uključe i traže rješenja u okviru 
onoga što zakon dozvoljava. 
Prva faza izrade strateškog dokumenta master plana je gotova i Institut za turizam  je 
prikupio sve podatke da dobije realnu sliku naše destinacije od kapaciteta do ponude  
pa molim i apeliram da se uključite jer moramo definirati dugoročne  strateške ciljeve 
naše destinacije, a između ostalog i taj segment će biti obuhvaćen. 
 
Predsjednik Boris Šuljić 
Koliko  nam Zakon o trgovini ne ide na ruku, ali novi Zakon o turističkim agencijama 
predvidio je da sve turističke agencije moraju imati poslovnicu na mjestu obavljanja 
djelatnosti. Iako to nije u nadležnosti grada već državnih inspektorata najbolje je da 
svi reagirramo kao građani prema državnim institucijama. 
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Vijećnik  Zoran Vidas 
Gradonačelnik je istaknuo da neće biti chek in na javnim površinama ali ako ćemo s 
druge strane gledati da npr. ispred Sunturista dopeljemo četiri autobusa to je bolje 
učiniti na nekom dislociranom prostoru gdje se ne stvara gužva ali je potrebno utvrditi 
pravila ponašanja. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 

1. Prema Ugovoru o međusobnim pravima i obvezama između Grada, 
Malinarske udruge i TZ Novalje dogovoreno je da se sazove skupština u roku 
od 60 dana pa me interesira da li je sazvana skupština? 

2. Mi smo se svi u kapanji zalagali za javnost rada a evo već je VI. Sjednica i 
medija nema i nitko ne prati osim stranice Grada međutim ima i starih ljudi koji 
ne prate faceboke. Bilo bi dobro da se medijski poprati putem novina ili radija. 
Kakva je situacija sa otočkim radiom? 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 

1. Skupština Maslinarske zadruge sazvana je za petak, 27. prosinca 2013.g. jer 
prije fizički nismo to stigli napraviti. 

 
2. Otočki radio; bili smo u Vijeću za elektroničke medije svi predstavnici JLS na 

otoku. Došli smo do zajedničkog zaključka da  nećemo prihvatiti dugovanje 
Ragana jer su velika. Nama je cilj dovesti u Novalju izdvojeni studio,   opremiti 
ga da se možemo direktno javljati, dva tri sata dnevno. Došli smo do zaključka 
da repetitor Sv. Vid ne dolazi u obzir, već bi jedan repetitor bio u Novalji, jedan 
u Povljani i ovaj postojeći u Pagu da bi bilo sve pokriveno. 
Zacrtali smo da bi do kraja iduće godine Otočki radio morao saživiti i proraditi, 
nadamo se do ljeta ali teško će to biti po meni je realno do kraja iduće godine. 

 
Vijećnik Ivica Supić 
Mi smo svjedoci da smo pod presijom talijanskih programa i tu država ne poduzima 
aktivnosti. Ja bi molio da se sa ovim upozna  HAKOM  i da Odašiljači i veze koji su 
glavni koncesionari osiguraju kvalitetan  i nesmetan prijem TV kanala i svih 
nacionalnih stanica na području RH i na području Grada Novalje jer to u ovom 
trenutku na području Grada Novalje nije. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Predlažem vijećniku Supiću  da se uključi u trenutku kada krenemo u aktivnosti oko 
tovog projekta. 
 
Predsjednik Boris Šuljić  
Molio bi vijećnike da se ne prošitruje ova tema s obzirom da nemamo nikakav akt 
ispre sebe. Sigurno ćemo imati prilike raspravljati o ovim pitanjima u budućnosti.  
 
Vijećnik Dražen Peranić 
Predlažem da se aktualni sat uredi tako da se na početku javljaju svi i bilježi se kojim 
redom se javljaju i onda vijećnik ima pravo na tri pitanja i gotovo. I ima pravo poslije 
na replike, tako je to i u Saboru. 
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Predsjednik Boris Šuljić zahvalio je vijećniku Peraniću na sugestiji,  zaključio aktualni 
sat te predložio da se izvrši verifikacija Zapisnika sa IV. sjednice Gradskog vijeća 
održane 26. studenog  2013.g. 
Voditelj zapisnika  Lucie Zubović ispravila je grešku na strani 4. kod odgovora 
vijećniku Zoranu Vidasu na kraju odgovora pročelnice treba dodati „natječaj raspisuje 
pročelnik Upravnog odjela“. 
Vijećnik Zoran Vidas  imao je primjedbu radi  izostanka Zapisnika sa V. sjednice  jer 
je praksa bila da se na svakoj sjednici dostavi zapisnik sa prošle sjednice. 
Vijećnik Ivica Supić ispravio je tehničku grešku u 13. točki dnevnog reda   gdje treba 
stajati  „u uvodnom“ .  
Vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da je u natzočnima naveden Antonio Datkovć, a 
nije bio na sjednici već je umjesto  njega bio nazočan Zvonko Vrtodušić. 
Budući da je poslije sjednice od 26. studenog bila još jedna sjednica Gradskog 
vijeća, a zapisnik nije dan na verifikaciju, predsjednik Boris Šuljić zamolio je službe 
da za iduću sjednicu pripreme i taj Zapisnik. 
 
S ovim primjedbama Zapisnik sa IV. sjednice Gradskog vijeća je prihvaćen što je 
potvrđeno i glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za, jednoglasno. 
 
Zatim je predsjednik Boris Šuljić iznio prijedloge za nadopunu dnevnog reda koji su 
pristigli  u skladu s odredbama Poslovnika i stavio načelnu primjedbu na način 
dostave prijedloga akata  s obzirom da je prvom prijedlogu naslovljeno da je 
predlagač Klub vijećnika HDZ te upozorio sve vijećnike  da usklade svoj rad sa 
točkom 9. Poslovnika Gradskog vijeća koja definira osnivanje klubova vijećnika. 
Budući da predsjednik Gradskog vijeća nije do sada primio  obavijest o osnivanju 
Kluba, nebi primjenjivao ovu točku  i posljednji put upozorio sve vijećnike da osnuju 
klubove i o tome obavijeste predsjednika. 
Vezano za drugi prijedlog koji je podnio vijećnik Zoran Vidas ispred HSLS-a – 
ogranak Novalja  u tom svojstvu kao HSLS nema pravo predlagati točku dnevnog 
reda, ali kao gradski vijećnik ima pravo pa je  zamolio da ubuduće se potpisuje kao 
gradski vijećnik. 
Zatim je predsjednik Boris Šuljić dao dvije nadopune na glasovanje: 
 
23.  Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 
24.  Prijedlog Odluke o VIII. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 
 
Nadopuna dnevnog reda dana je na glasovanje pa je glasovanjem, kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, jednoglasno, sa 13 glasova za usvojen prijedlog dnevnog 
reda. 
 
 

1. Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Proračuna Grada Novalje za 2013. 
godinu. 

2. Prijedlog III. izmjene Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2013. godinu 

3. Prijedlog II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2013. godinu 

4. Prijedlog izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu za 2013. godinu 

5. Prijedlog  izmjene i dopune  Programa javnih potreba u kulturi za 2013. godinu 
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6. Prijedlog  izmjene  i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i 
školskom odgoju za 2013. godinu 

7. Prijedlog  Izmjene i dopune Programa  javnih potreba u športu za       2013. 
godinu 

8. Prijedlog Odluke o donošenju Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu 
9. Prijedlog Odluke o izvršenju  Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu 
10. Prijedlog projekcije Proračuna Grada Novalje za 2015. i 2016. godinu 
11. Plan razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2014 – 2016. godine 
12. Plan raspodjele spomeničke rente za 2014. godinu  
13. Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2014. godinu 
14. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje za 2014. godinu 
15. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2014. 

godinu  
16. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Novalje za 

2014. godinu 
17. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju na 

području Grada Novalje za 2014. godinu 
18.  Prijedlog Programa javnih potreba u športu na području Grada Novalje za 

2014. godinu  
19.  Prijedlog Odluke o kratkoročnom oročavanju raspoloživih kunskih sredstava 

proračuna Grada Novalje u 2014. godini 
20.  Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina 
21. Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje u 2013. 

godini  
22. Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na 

području Grada Novalje za 2014. godinu 
 
te nadopunu dnevnog reda 
 
23. Prijedlog izmjena i dopuna Odluka o komunalnom redu Grada Novalje  
24. Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnom doprinosu 
 

 
 

 
AD/1 Prijedlog Odluke o II izmjeni i dopuni Proračuna Grada Novalje za 2013. godinu 
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za računovodstvo i financije 
Spomenka Tamarut i upoznala vijećnike sa  prijedlogom stavki  koje se mijenjaju u 
odnosu na usvojeni  proračun za 2013. godinu. 
 
Vijećnik Dražen Peranić podržao je financiranje sanacije kuće Milivoja Ženerala ali i 
upitao koja je sudbina te kuće nakon sanacije te sugerirao da bi bilo poželjan jedan 
zaštitni mehanizam da se ne bi desilo da grad sanira a vlasnik proda kuću. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da radi sigurnosti prolaznika i opasnosti kao i 
iz humanitarnih razloga  jer ta obitelj živi vrlo teško, Grad nije iskoristio mogućnost 
upisa na kuću, mada se o tome može razgovarati. 
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Što se tiče izmjena proračuna izrazio je zadovoljstvo ostvarenim rezultatima i rekao 
da smatra da je ovo jedan vrlo realan rebalans koji daje sliku ostvarenih rezultata. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  naglasio je da je  realizacija ovog proračuna tekla  u dva 
saziva i ako bude plus minus  3 – 4% mogli bi biti zadovoljni.  
Iako su izostali državni poticaji, kao i županijski,  smatra da je ovo dobar proračun 
iako prostora za bolju realizciju ima  npr. rješavanje predmeta za legalizaciju kojih 
ima 1500 predmeta  što su prihodi  gradu, županiji i državi, a  još se nije realizirao 
natječaj za radna mjesta. 
Posebno je istaknuo stavke Jadranske igre, MIK, obnova crkve u Zubovićima, za 
uređenje okoliša škole obrazložio da se ta stavka odnosi na uređenje okoliša PŠ 
Zubovići. 
Za sanaciju kuće Ženeral upitao je da li je ova stavka zatvorena ili se provlači kroz 
2014.g., Spomenka Tamarut odgovorila je da ovo nije konačna stavka. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  je odgovorio da su sredstva za obnovu crkve u 
Zubovićima predviđena  zapravo prema ideji župnika za izgradnju župne kuće u 
Zubovićima a to je župna  kuća za sva mjesta na Barbatima. 
 
Vijećnik Zoran Vidas upitao je za stavku plaća za redovan rad da li je to neto ili bruto 
iznos te trg Alojzija Atepinca, Spomenka Tamarut je odgovorila da se stavka odnosi 
na bruto plaće, a  a trg Alojzija Stepinca odnosi se na dva idejna rješenja koja 
koštaju oko 90 000 kuna ukupno. 
Gradonačelnik je odgovorio da se na jesen definitivno ide u izgradnju i uređenje trga 
Alojzija Stepinca ako do proljeća bude rješena projektna dokumentacija. 
 
Vijećnik Ivica Supić upitao je za stavku sredstava za reviziju kojih ovdje nema,  a bilo 
je rečeno da će se rješavati rebalansom, te posebno  istaknuo stavku koja se 
povećala za 300% a odnosi se na Arburožu kojoj grad  stalno daje donaciju te upitao 
nije li se Arburoža u tom smislu stavila u monopolistički položaj i čime ona to 
zaslužuje?  
Za stavku preventivne akcije MUP-a upitao je koje su to preventivne akcije i kada su 
održane, te kome se dodjeljuju sredstva za zaštitu podmorske kulturne baštine i 
sredstva za samostan časnih sestara franjevki. 
Predložio je da se Udruga umirovljenika grada Novalje koja se sada nalazi pod 
stavkom finacniranje obitelji i starih i nemoćnih osoba predvidi pod  financiranje 
Udruga. 
 Spomenka Tamarut obrazložila je da je Udruga umirovljenika ušla u ovu aktivnost  
jer je prvobitni proračun bio tako izrađen, a što se tiče časnih sestara one su 
poseban subjekt i nisu vezane na župu Sv. Katarine te imaju posebno i predviđena 
sredstva. Pod financiranje podvone  kulturne baštine stavka se odnosi na čišćenje 
kaveza amfora u podvelebitskom kanalu što svake godina radi ronilački klub Amfora. 
Za preventivne aktivnosti MUP-a potpisan je sporazum  od strane bivšeg 
gradonačelnika za aktivnosti policajaca u vrijeme turističke sezone. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je pitanje revizije i rekao da će reviziji koja je 
predviđena pristupiti jedna revizorska kuća iz Zagreba  i ona će iznositi manje od    
50 000,00 kuna. 
Donacija za Arburožu odnosi se na nabavu čistilice jer je ona Gradu potrebna, a ne 
Arburoži, a  za čišćenje javnih površina  Arburoža sklapa  ugovor s  Gradom. 
Dodao je i informaciju da je sa Fondom za zaštitu okoliša u planu potpisati ugovor za 
kupnju komunalne opreme koju će predati Arburoži na upotrebu. 



9 

 

 
Vijećnik Ivica Supić  ustvrdio je da je Arburoža  trgovačko društvo koje je na tržištu i 
izvodi uslugu Gradu koju i naplaćuju po tržišnoj cijeni, što znači da Grad kupuje 
čistilicu kojom će Arburoža čistiti i naplatiti to po tržišnoj cijeni kao da su oni to 
sredstvo kupili. Može se postaviti pitanje da se uđe u strukturu dobiti koliko rade na 
slobodnom tržištu a koliko za Grad Novalju i da li mogu opstati bez Grada. 
 
Predsjednik Boris Šuljić konstatirao je da se  ovim  društvom tijekom godina  nije 
upravljalo u duhu dobrog gospodarenja  tako da u rashodima udio dohotka ima 56%. 
Grad može kao vlasnik pomagati to društvu ali  trajni cilj mora biti konsolidiranje da to 
bude jedna moderna kompanija. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić postavio je pitanje povećanja sredstava za usavršavanje 
zaposlenika te raspodjela političkim strankama kao i  stavka usluge zaštite imovine i 
osoba koja iznosi 317.000,00 kuna. 
Spomenka Tamarut odgovorila je da se ova sredstva odnose na angažiranje 
zaštitarske kuće iz Zadra tijekom sezone, a predsjednik Boris Šuljić obrazložio je da 
ova sredstva nisu išla na teret proračuna već nadstanarde. 
Za stručno usavršavanje zaposlnika odnosi se na edukaciju djelatnika za EU fondove 
kao i seminari za javnu nabavu, a političke stranke  prema postojećoj odluci bilo je 
2.000,00 kuna i ta je stavka ostala. 
 
Zamjenik gradonačelnika dr Neven Škunca osvrnuo se na postavljeno pitanje revizije  
i rekao da bi bilo dobro da ta revizija  završi pozitivno svoj rad odnosno da ne nađe 
ništa i da dobre rezultate. 
Vijećnik Željko Tamarut osvrnuo se na stavku kulture koja iznosi 2.5 mil kuna što je 
izuzetno visoko  i upitao što ova stavka znači mještanima grada Novalje? 
Spomenka Tamarut obrazložila je da su u ovoj stavki uključene i sve ustanove 
kulture na području Grada. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, pa je glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za 
Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O  II IZMJENI I DOPUNI 
PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2013. GODINU 

 
 

AD/2  Prijedlog III. izmjene Programa građenja objekata i uređaja komunalne     
          infrastrukture na području Grada Novalje za 2013. Godinu 
 
 Uvodno obrazloženje iznio je viši  stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu 
Ivica Dabo i upoznao vijećnike sa izmjenama koje se predlažu u Programu građenja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture, a što je u skladu sa upravo donijetim 
izmjenama proračuna. 
 
Predsjednik Boris Šuljić zatražio je pojašnjenje u članku dva da li sve navedene 
stavke spadaju u nerazvrstane ceste, a Ivica Dabo odgovorio je da sve gradske ulice 
i trgovi odnosno javne površine spadaju u nerazvrstane ceste. 
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Vijećnik Emilio Dabo osvrnuo se na izgradnju ogradnih zidova uz lokalne ceste, i 
rekao da nije protiv  ali smatra da se ogradni zidovi ne rade kvalitetno na način da se 
proširuju dionice ceste te predložio da se krene od Novalje prema Lunu, a ne malo 
ovdje malo ondje i ne kvalitetno. 
Ivica Dabo odgovorio je da se ovo odnosi na Šonjevi stani i Šankovi stani  a 
izgradnja proširenja izvodi  u suradnii sa Županijskim cestama gdje je Grad preuzeo 
obavezu izgraditi ogradne zidove a i proširenje,  maksimalno koliko su ljudi 
dozvoljavali i sve bez naknade. 
Vijećnik Emilio Dabo odgovorio je da se ne bi složio s tim jer ne stoji da je proširenje 
napravljeno kako treba i 80% tih zidova je napravljeno uz samu cestu. 
 
Vijećnik Ivan  Šuljić  upitao je za projektu dokumentaciju za Gundulićevu ulicu i 
Caskin put,  koliko košta m2 zida  kojeg radi tvrtka Arburoža te što je sa projektnom 
dokumentacijom za kanalizaciju Burin bok. 
Ivica Dabo odgovorio je da za Gundulićevu ulicu postoji projekat i rješenje za 
izvođenje građevinskih radova a da li će se realizirati ovisi o proračunu  što se u 
2014. godini neće izvoditi jer postoje neki prioritetni projekti koji se moraju izvršiti. 
Za cijenu izgradnje zida nema točne podatke, a projektna dokumentacija za 
kanalizaciju Burin bok već je izrađena i krenulo se u realizaciju međutim zbog 
početka turističke sezone nije se krenulo s radovima. Sada se radi nova projekta 
dokumentacija sa Stanićem i dijelom Caskinog puta, ulicom Petra Zoranića  ovo se 
sada ide u jednom objedinjenom projektu koji ide preko poduzeća Komunalija. 
Zamjenik gradonačelnika dr Neven škunca zaključuio je sa su  suhozidi spomenička 
baština i novim betonskim zidovima se nagrđuje okoliš te apelirao na službe da se 
ovi zidovi grade u stilu suhozida i vodi računa da to rade ljudi koji znaju raditi. 
Predsjednik Boris Šuljić podržao je dr Nevena Škuncu u izlaganju i predložio 
službama da izrade poprijedlog odluka koje bi regulirale krajobraznu baštinu. 
Zatim je dao prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika pa je 
glasovanjem jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
 
 

ODLUKU O III IZMJENMA I DOPUNAMA PROGRAMA  GRAĐENJA  
OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2013. GODINU   

 
 
 
AD/3 Prijedlog II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2013. Godinu 
 
Uvodno odlaganje iznio je viši stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu Ivica 
Dabo i upoznao vijećnike sa izmjenama koje se predlažu ovim prijedlogom, a sve u 
skladu sa stavkama  izmjene proračuna. 
 
 Vijećnik Emilio Dabo  postavio je pitanje  plaćanja uređenja plaže Zrće i 
Trinćel, te  uređenja poljskih puteva kroz novaljsko polje  posebno Crkveni put koji se 
u ovoj godini nije uređivao. 
Sredstva za Zrće i Trinćel izdvajaju se za financiranje plave zastave što znači viši 
standard plaže, a za Crkveni put odgovorio je predsjednik Boris Šuljić i rekao da je 
taj put neslužben i nije u nadležnosti Grada te ide kroz crkveno i privatno vlasništvo, 
a on kao koncesionar  odnosno tvrtka CISSA d.o.o., na crkvenom,  održava taj put 
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makar se slaže da bi taj put jer ga koriste mnogi vlasnici u okruženju mogao biti 
predmet održavanja od strane Grada. 
 
Vijećnik Emilio Dabo složio se sa odgovorom predsjednika Borisa Šuljića, ali za 
financiranje plave zastave smatra da nije potrebno da grad financira ono što koriste 
koncesionari. 
Gradonačelnik Ante Dabo podržao je ideju za uređenje puta kroz polje, a za plavu 
zastavu također smatra da bi trebali plaćati koncesionari a ne Grad ali za sada je 
tako i nada se da će u idućoj godini redefinirati pozicije grada u  projektu plave 
zastave. 
 
Vijećnik Ivica Supić upitao je što se urađeno na navedenim plažama i predložio je da 
se pod uređenje plaža na području Grada Novalje uvrste i plaže Caska i Braničevica, 
Ivica Dabo odgovorio je da se odnosi na čišćenje krupnog kamena,  dovoz novog 
materijala što je prošloj govini iznosilo oko 1000 m3 materijala na plaže Babe i Vrtić, 
saniranje i zaštita odnosno odnošenje šljunka, a Caska nije jer je tamo izvršeno 
planiranje sa strojem a obala je takva da more ne odnosi materijal. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca postavio je pitanje sanacije divljih odlagališta i rekao da je za 
sanaciju  treba poduzeti sve da se ne događaju, a Ivica Dabo odgovorio je da se na 
potezu od Zubovići do Metajne moralo sanitrati po nalogu inspektora jer bi Grad 
platio kaznu. 
Zamjenik gradonačelnika dr NevenŠkunca apelirao je da se na potezu od Baba do 
Luna pristupi čišćenjui plaža i predložio da Arburoža nabavi jedan čamac koji bi od 
plaže do plaže skupljao otpad i  uveo  taj program čišćenja plaže. 
Predsjednik Boris Šuljić postavio je pitanje nadležnosti nad plažama, a gradonačelnik 
Ante Dabo odgvoorio je da Plan upravljanja pomorskog dobra definira nadležnost i 
održavanje plaža i iz kojih sredstava, a Plan će prije nego ga gradonačelnik donese 
doći na ovo  Gradsko vijeće. 
Nako rasprave predsjednik Boris šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristtupilo 12 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo  
 

ODLUKU O II IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA ODRŽAVANJA OBJEKATA  
I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2013. GODINU  

 
 
 
AD/4 Prijedlog izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 
zdravstvu za 2013. Godinu 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom izmjena u programu financiranja  socijalnih potreba  za 
2013. godinu. 
U raspravi, predsjednik Boris Šuljić zaključio je da neke stavke kao sufinanciranje 
glazbene škole ne pripadaju u socijalni program već bi po svom karakteru trebale biti 
u programu kulture kao i Savjet mladih koji ne bi bio socijalni forum pa bi ih trebalo 
drugačije klasificirati. 
 
Vijećnik Ivica Supić upitao je da li se za sanaciju kuće Ženeral išlo na javni natječaj i 
kako je ugovor sklopljen, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se nije išlo na 
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natječaj jer je struka ocijenila da su cijene korektne i ugovor je sklopljen bez 
natječaja i  izvođač je odmah pristupio radovima. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca obrazložio je razliku u  sufinanciranju cijene  udžbenika za 
što je došao manji iznos iz razloga jer je ranijih godina bilo 25% od cijene kompleta, 
a  je ove godine bilo 25% od  naručenog jer  su neki učenici posuđivali udžbenike od 
starijih generacija, a za iduću godinu doći će do promnjene udžbenika jer se nakon 
četverogodišnjeg ciklusa ide na nove udžbenike  pa će biti potrebno nabaviti cijele 
komplete i vratiti ovaj iznos. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, pa je glasovanjem, jednogalsno, sa 13 (trinaest) glasova za  
Gradsko vijeće donijelo  
 

IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U  
SOCIJALNOJ SKRBI I ZDRAVSTVU U 2013 GODINI  

 
 

AD/5 Prijedlog  izmjene i dopune  Programa javnih potreba u kulturi za 2013. Godinu 
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i iznijela 
promjene u stavkama kulture za 2013. godinu koje su u skladu sa odredbama 
izmjene proračuna. 
 
U raspravi, vijećnik Ivan Šuljić osvrnuo se na stavku koja se izdvaja za financiranje 
izrade dviju knjiga u iznosu od 240.000,00 kuna, a financiranje gradske knjižnice stoji 
230.000,00 kuna cijelu godinu te rekao da smatra da ovo nije u skladu sa trenutnom 
situacijom. 
Vijećnik Aleksij Škunca iznio je podatak da je Arheološka karta otoka Paga  bila 
predviđena sa 80.000,00 kuna, te rekao da su ovo dosta luksuzna izdanja i da postoji 
prostor za racionalnije izdavanje i tiskanje kao i festival MIK za koji su bile 
predviđene i određene donacije, a ovje se vidi da je sve isfinancirano sredstvima 
proračuna te zaključio da se oko svega može razgovarati i javnim natječajima  stvoriti 
prostor za uštedu. 
 
Predsjednik Boris Šuljić izrazio je nezadovoljstvo nekoordiniranim radom službi kad 
je u pitanju nakladništvo jer dolazimo u situaciju da imamo puno knjiga a neznamo 
tko upravlja te zamolio da se napravi jedna inventura i počne odgovorno time 
upravljati. 
 
Zamjenik gradonačelnika dr Neven Šklunca predložio je da se Talijanova buža 
odnosno cijeli tunel stavi u funkciju cijelom dužinom s time da se naprave uvjeti za  
slučaj  nesreće i taj tunel bi mogao biti u punoj funkciji. 
 
Vijećnik Dražen Peranić  skrenuo je pozornost na raspravu koja je kvalitetna ali sve 
ove dosadašnje točke su realizirane stvari i zamolio da se usredotoče na bitne 
prijedloge. 
 Predsjednik Boris Šuljić nakon rasprave dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 13 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovnajem, jednoglasno, sa 13 
(trinaest) glasova za  donijelo  
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IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA  
2013. GODINU  

 
 
AD/6 Prijedlog  izmjene  i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i 
školskom odgoju za 2013. godinu 
 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo  iznijela je prijedlog izmjene programa javnih 
potreba u predškolskom odgoju za 2013. Godinu. 
Budući da po ovom prijedlogu nije bilo rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je 
prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 13 vijećnika, pa je Gradsko vijeće 
glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasaova za donijelo  
 

IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM  
ODGOVJU I OBRAZOVANJU ZA 2013. GODINU  

 
AD/7  Prijedlog  Izmjene i dopune Programa  javnih potreba u športu za       2013. 
 
U uvonom izlaganju pročelnica  Margareta Škunca Čepulo iznijela je prijedlog za 
izmjenu programa prema kojem se financiraju aktivnosti  športa. 
U raspravi gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je stavku „rukometni memorijalni 
turnir“ koji nije održan već je održana revijalna utakmica između reprezentacije 
Hrvatske i Slovenije. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, pa je glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za 
Gradsko vijeće donijelo  
 

IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU ZA 2013.G. 
 
Predsjednik Boris Šuljić upoznao je vijećnike sa izmjenama u dnevnom redu do kojih 
je došlo pa je na zamolbu voditelja odsjeka  za gospodarstvo i društvene djelatnosti 
Marijana Šuljića   točku dnevnog reda  koja je 20. po redu stavljena na dnevni red  
Iza 7. Točke . 
 
 
AD/20 Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina 
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu zakupa javnih površina iznio je voditelj 
odsjeka za gospodarstvo i društvene djelatnosti Marijan Šuljić i upoznao vijećnike sa 
odredbama Odluke kojom su definirani uvjeti za davanje u najam javnih površina, a u 
dodatku su točno određene lokacije za raspored postavljanja naprava   
Uvodno obrazloženje  u ime predlagača po prijedlogu zakupa javnih površina iznio je 
voditelj odsjeka za gospodarstvo Marijan Šuljić  i upoznao vijećnike sa uvjetima i 
načinom davanja javnih površina u zakup. 
 
U raspravi vijećnik Emilio Dabo pozdravio je donošenje ove odluke ali izrazio sumnju 
u usklađenost  ovakve namjene   javnih površina željenim budućim razvojem 
Novalje. Naglasio je da se iz prijedloga ne vidi da će se javne površine uz obalni dio 
smanjivati, a oživiti centar Novalje i krenuti pravim putem razvoja turizma. 



14 

 

Marijan Šuljić odgovorio je da se broj štandova i kioska smanjio,  od ove ponude 
Grad uprihodi 1 mil. kuna, a na cijeloj obali nema turističkog mjesta koji nema ovakve 
sadržaje. 
Gradonačelnik Ante Dabo naglasio je da je intencija bila da se gradska uprava 
poštedi pritisaka oko postavljanja kioska i naprava, napravljena je kategorizacija 
namjene štandova i postojećih kioska, a ovo je početak jer će i UPU  Novalje reći 
nešto o ovome. Predložio je i da se nadopuni članak 9. „ gradonačelnik može do 
godine dana produžiti zakup, a ne više“ jer je intencija da se kiosci maknu sa obale. 
 
Vijećnik Zoran Vidas 
Nastavno na gradonačelnikov prijedlog upitao je da li do jedne godine maksimalno, i 
zatražio da se pojasni tehnički način dodjele tj. kako se raspisuje natječaj  
Ispred predlagača odgovori je Marijan šuljić  da Komisija raspisuje natječaj samo za 
štandove naprave i reklamne panoe, a ako stigne neki zahtjev za kiosk ili 
ugostiteljsku terasu o tome će odlučivati Gradsko vijeće. 
 
Vijećnik Ivica Supić iznio je slijedeće prijedloge : 

- U članku 5. st.  2. naprave za zabavu  eksplicite bi stavio i „gumeni grad“ za 
koji ne izdaje koncesiju grad već Lučka uprava  

- U članku 8. predlažem da su zadaci komisije provođenje natječaja i 
podnošenje izvješća barem jedanput godišnje  o sklopljenim ugovorima  

- U članku 9. gradonačelnik može intervenirati samo jedanput do godine dana 
- U članku 10.  natječaj se raspisuje do 5 godina predlažem do najviše 3 godine 
- U članku 13. natječaj se definira do najviše 3 godine predlažem do najviše 

dvije godine 
- U članku 18. dopunio bi sa slijedećim „prodaje svih kategorija igračaka i 

naprava koje mogu izazvati tjelesne ozljede tj.  laserske i optičke naprave koje 
su vrlo snažne   

- Štandovi moraju biti opremljeni  tako da svojim gabaritima i ostalim 
napravama  ne ometaju kopneni i pomorski promet odnosno ne ugrožavaju 
sigurnost   

- U članku 26.dodao bi „i skutera“ jer je preveliki broj skutera i quadova i zbog 
opće sigurnosti treba taj broj limitirati 

- U članku 34. rečeno je da troškove struje i vode podnosi zakupac , ali nije 
rečeno na koji način će se to izvoditi i obračunati pa predlažem da svaki 
priključak treba imati kontrolni mjerač potrošnje vode ili električne energije 
dostupan za to ovlaštenim osobama radi očitavanja potrošnje. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  u odgovoru na prijedloge vijećnika rekao je da smatra da 
vrijeme davanja zakupa  treba ostati pet godina  i tri godine,   prijedlog za zabranu 
naprava kao laseri svakako treba zabraniti, a što se tiče skutera oni su potrebni ali 
quadove bi trebalo maknuti  i problem je što će oni ići u privatna dvorišta a što se tiče 
priključaka nije moguće 50 – 80 priključaka dati već će se kontrolirati postavljanje 
rasvjetnih tijela i potrošnju el. energije dijeliti na svaki štand jednako. 
Što se tiče gumenog grada smatra da je to u ingerenciji Lučke uprave ali Grad bi 
svakako trebao davati suglasnosti. 
 
Predsjednik Boris Šuljić podsjetio je na prijedlog čl. 8.  za  podnošenje izvješća, što 
je gradonačelnik i potvrdio odnosno prihvatio. 
Vijećnik Ivica Supić vezano za rentanje skutera predložio je da se njih dislocira van 
centra grada odnosno van naseljenog mjesta jer oni stvaraju veliku gužvu i nered.  



15 

 

Marijan Šuljić odgovorio je da jedino Arburoža iznajmljuje javnu površinu onima koji 
iznajmljuju skutere i quadove. 
 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se u  članku 12. doda „i sva ostala naselja 
osim Novalje i Gajca“  u članku 14. zatražio  je pojašnjenje postupka; Komisija 
raspisuje natječaj  pravi zapisnik i dostavlja Gradskom vijeću  na donošenje. Po 
kojem kriteriju se bira? 
Marijan Šuljić odgovorio je da komisija raspisuje natječaj samo za kioske. 
Gradonačelnik Ante Dabo  je rekao da je intencija da se svake godine smanjuju 
štandovi a već i sada ih je manje šest nego do sada, i zaključio da je ovo jedan put 
da se kroz četiri godine smanje štandovi i nekim kioscima ne produžavati najam i 
konačno je cilj da se oživi jezgra. 
Što se tiče prijedloga vijećnika Peranića u tijeku ljeta se pojavi nekoliko ponuđača  
van natječaja a interesntni su i ništa ne remete pa Komisija do tri takva slučaja može 
riješiti. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić  imao je prijedlog za sastav Komisije koja bi trebala imati dva 
člana iz redova Gradskog vijeća a jednog iz  redova djelatnika gradske uprave.  Što 
se tiče oživljavanja jezgre podržao je prijedlog da se sadržaji presele u jezgru. 
U članku 20.  neobično je da Gradsko vijeće daje suglasnost,  a veličinu određuje 
Komisija i rekao da smatra da bi veličinu trebalo određivati Gradsko vijeće, a u 
članku 26. Arburoža iznajmljuje javnu površinu za skutere pa  je preporučio da se taj 
članak malo korigira, u članku 30. Parkirališta koja nisu pod upravom tvrtke Arburoža 
zadržavaju svoj prostor, u članku 41. zakupljenu javnu površinu nije dozvoljeno dati u 
podnajam što se već događalo i upozorio na provođenje i na kraju u dodatku  nije 
navedeno parkiralište Zrće i zamolio da se objasni zašto ga nema? 
 
U ime predlagača Marijan Šuljić odgovorio je: 
U članku  20.  Gradsko vijeće daje suglasnost,  a gabarite određuje Komisija radi 
operativnosti i izlaska na teren, u članku 30. definirani su pojmovi kao javno 
parkiralište,a  parkiralište zrće je pšod ugovorom o koncesiji. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je da je ova odluka vrlo precizna i ponovo 
objasnio da je osnovna namjera da  ono što je u ingerenciji gradske uprave i 
gradonačelnika dati  Gradskom vijeću,  nije prihvatio prijedlog da u Komsiji budu dva 
člana Gradskog vijeća  već je potvrdio da će članovi Komisije biti iz gradske uprave  
¸jer im je to u opisu posla, a jedan član iz redova Gradskog vijeća, što se tiče 
parkirališta Zrće u ovoj odluci može biti ali dok to zemljište ne bude u vlasništvu 
Grada jer je sada državno, ne može biti gradski parking. 
Veličinu javnih terasa predlaže Komisija ali konačnu odluku daje  Gradsko vijeće i to 
se odnosi na nove terase i one kojima ističe najam jer su to vrijedni dijelovi javnih 
površina. 
U članku 20. Umesto određuje treba staviti „predlaže“ i to se prihvaća. 
 
Vijećnik željko Tamarut pojasnio je  reagiranje vatrogasnog inspektora na 
postavljanje balona za zabavne igre koji je  za ovu sezonu je ostao,  a za iduću 
godinu bi ga trebalo maknuti ili će to učiniti vatrogasni inspektor. 
 
Dr NevenŠkunca  potvrdio je da postavljanje balona  zapriječava put i u slučaju 
nesreće kola hitne pomoći ne mogu prići pa je predložio da se takve stvari izmjeste 
na neku drugu lokaciju. Upoznao je vijećnike sa događajem koji se  dogodio i u 
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kojem je osobno sudjelovao pa izrazio nadu da ovo Gradsko vijeće neće dozvoliti da 
takve naprave  i dalje budu na mjestu gdje su  postavljene. 
 
Vijećnik Jurica Palčić u članku 19. upitao je  zašto naselje Gajac ne spada pod istu 
regulu kao i sva druga naselja, članka 26. parkirališni prostor  i u dodatku kod 
parkirališnih prostora intersira ga što je sa parkiralištem HADRIA  ispred hotela Loža. 
Ispred predlagača Marijan Šuljić obrazložio je da je područje Gajca  specifično jer u 
Gajcu lokal jedne godine radi pa iduće godine ne radi ali u Gajcu se zna koja je 
namjena prostora. 
Predsjednik Boris Šuljić primjetio je da u dodatku I. gdje su evidentirane  terase u 
dodatku III.  objekat broj 7. na šetalištu Hrvatskih moranara  nema evidentirane 
terase. 
Marijan Šuljić obrazložio je da je taj objekt išao u natječaj kao ugostiteljski objekt sa 
terasom i on plaća najam za takav objekt i znamo gabarite i možemo ih dodati. 
Vijećnik Emilio Dabo izjavio je da će osobno biti suzdržan kod glasovanja jer ne 
može podržati cijelu koncepciju. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 13 vijećnika, pa je glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 6 (šest) 
suzdržanih Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O ZAKUPU JAVNIH POVRŠINA NA  
PODRUČJU GRADA NOVALJE  

 
AD/ 8 Prijedlog Odluke o donošenju Proračuna Grada Novalje za 2014. Godinu 
Voditeljica odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je obrazloženje 
za prijedlog Proračuna za 2014. godinu koji je kao nacrt prošao prvo čitanje i nakon 
procedure dolazi kao gotov prijedlog. U izlaganju je iznijela promjene koje su se 
dogodile od prvog čitanja u studenom. 
U raspravi vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević  pozdravila je subvenciju za 
klaonicu, konstatirala da je predloženi proračun u svim segmentima socijalan, ali i 
zamjerila da je vrlo malo projekata. 
Gradonačelnik Ante Dabo u odgovoru je istaknuo projekte Put lokvica, otkup 
deponije, strategija razvoja turizma. 
Predsjednik Boris Šuljić zamolio je vijećnike da se kroz raspravu o proračunu 
raspravalja i o predloženim programima koji su vezani i proizlaze iz proračuna. 
 
Postavio je i pitanje gradonačelniku o predviđenim sredstvima za Lučku upravu u 
visini od 150 000,00 kuna, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da su ovo 
sredstva za otplatu duga Lučke uprave  od 1 mil. Kuna po ugovoru koji je grad 
potpisao  za izgradnju i uređenje rive. 
 
Vijećnik Ivica Supić izjavio je da je ovo realniji proračun od dosadšnjeg  i predložio da 
se na strani 10. predvide nove stavke  za osnivanje i registraciju Zelene zadruge 
Novalja , a također i da se Udruga umirovljenika  predvidi  pod  udrugama jer udruga 
umirovljenika nije socijalna udruga i članovi udruge sa svojim iskustvom i znanjem 
mogu dati svoj doprinos razvoju Novalje. 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za pitanje Zelene zadruge odnosno energetske 
zadruge odgovorio je da će biti financirana kroz intelektualne usluge i prihvatio 
prijedlog da se stavka udruge umirovljenika skida iz Socijalnog programa i uvrsti 
među udruge građana. 
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Vijećnik Ivan Šuljić upitao je na koji način će se definirati sredstva za političke 
stranke, kao i visinu sredstava za uređenje plaža koje su zapuštene, nema javnog 
WC-a nema tuševa, pristupnih puteva i predložio da se ta stavka poveća, a također 
je iznio i prijedlog da se razmisli o jednoj nudističkoj plaži na području Grada. 
Spomenka Tamarut odgovorila je da će o rasporedu sredstava za političke stranke 
Gradsko vijeće donijeti posebnu odluku, a gradonačelnik Ante Dabo složio se s 
vijećnikom Šuljićem u vezi plaža i predložio da se planom upravljanja pomorskim 
dobrom definiraju prioritetne plaže. 
 
Vijećnik Aleksij škunca osvrnuo se na stavku za mjesne odbore za koju smatra da 
nije dovoljno transparentna na temelju projekata,  za projekt Šumicu izrazio je 
zadovoljstvo jer smatra da ima priču i da prolazi, a za trg Alojzija Stepinca izrazio je 
žaljenje što neće biti gotov za ovu sezonu, a za financiranje Hitne medicine upitao 
koliko  su ovo sredstva proračuna, a koliko donacije? 
Spomenka Tamarut odgovorila je da su sredstva proačuna u visini od 70.000,00 
kuna, donacije 150.000,00 kuna, a za Dom zdravlja 70.000,00 kuna. 
 
Vijećnik Zoran Vidas upitao je da li je moguće da proračun za iduću godinu bude 
izrađen tako da ima paralelne stupce i za proteklu godinu, te se osvrnuo na stavku 
od 5 mil. Kuna za prodaju zemljišta, Spomenka Tamarut odgovorila je da se ovo  
odnosi na rotor, industrijsku zonu, uređenje pristupa invalidnim i teško pokretnim 
osobama. 
 
Vijećnik Emilio Dabo upitao je čime smo se voili u određivanju sredstava za Mo, 
kome su namijenjena sredstva za lokalni prijevoz, da li su udruge građana ostavile 
svoje projekte te da li Grad dobiva izvješće o utrošenim sredstvima, zašto je potpora 
Lučkoj upravi, sufinanciranje klanja ovaca i katastarske izmjere od Luna do Novalje? 
 
 
Vijećnik Aleksij škunca ispričao se i napustio sjednicu u 14,30 sati. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo na pitanje za sredstva mjesnim odborima odgovorio je a 
se išlo linearno , svima jednake, a tko bude imao projekte biti će i više, što se tiče 
lokalnog prijevoza na idućoj sjednici će biti jedna od tema, a za pitanje izmjere rekao 
je da je to najveći problem iako je u kontaktu sa sudom i ministarstvom i čeka se da 
oni predlože rješenja. 
Vijećnik Dražen Peranić nastavno na diskusiju o plažama iznio je prijedlog da se 
plaže moraju dati u koncesiju jer koncesionar ulaže i uređuje i zarađuje od plaže i 
ako želimo pravilno rješenje plaže trebaju ići u koncesiju. 
Predsjednik Boris šuljić napomenuo je da će Plan upravljanja pomorskim dobrom 
doći kao prijedlog na iduću sjednicu Vijeća. 
Vijećnik Jurica Palčić dao je podršku proračunu iako smatra da se ne razlikuje bitno 
od dosadašnjeg ali generalno gledano je dobar proračun. 
Nakon rasparve predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem,  sa 12 (dvanaest) glasova 
za donijelo  
 

PRORAČUN GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  
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AD/9 Prijedlog Odluke o izvršenju  Proračuna Grada Novalje za 2014. Godinu 
Voditeljica odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je prijedlog 
odluke o izvršenju koja redovno prati donošenje svakog proračuna. 
 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem,  sa 12 
(dvanaest)  glasova za donijelo  
 

ODLUKU O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2014 GODINU 
 
AD/10 Prijedlog projekcije Proračuna Grada Novalje za 2015. i 2016. Godinu 
Voditeljica odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je prijedlog 
Projekcije proračuna za 2015. I 2016. Godinu 
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupšilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće pa je Gradsko 
vijeće glasovanjem,  sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim  donijelo  
 

PROJEKCIJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2015. I 2016. GODINU 
 
 

AD/11 Plan razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2014 – 2016. Godine 
Voditeljica odsjeka za proračun i financije Spomenka Tamarut iznijela je prijedlog 
Plana razvojnih programa za razdoblje od 2014 – 2016. godine. 
 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić primjetio je da ovdje ne vidi uređenje luke Novalja i 
predložio da se to explicite naznači. 
 
Nakon rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova 
za  i 1 (jednim) suzržanim donijelo  
 

PLAN RAZVOJIH PROGRAMA GRADA NOVALJE ZA RAZDOBLJE  
2014. – 2016. GODINU  

 
  
Ad/12 Plan raspodjele spomeničke rente za 2014. godinu  
 
 Prijedlog Plana raspodjele spomeničke rente iznijela je pročelnica Margareta 
Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa planom rasporeda i namjene sredstava koje 
se prihoduju s naslova spomenilke rente. 
  
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem,  sa 12 
(dvanaest) glasova za donijelo  
 

PLAN RASPODJELE SPOMENIČKE RENTE ZA 2014. GODINU 
 

AD/13 Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2014. Godinu 
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Kako je obrazloženje za ovaj prijedlog već dano kroz obrazloženje proračuna 
predsjednik Boris Šuljić otvorio je raspravu po naveden prijedlogu. 
 
Vijećnik Dražen Peranić vezano za temu ogradnih zidova predložio je da se ogradni 
zidovi na potezu od Škopaljske ulice do rotora prema Staroj Novalji uvrste u članak  
3. stavku 2. Programa pored Škuncini stani, Vidasovi stani i dr. 
 
Ispred predlagača Ivica Dabo je odgovorio da su ovi predviđeni zidovi obveza iz 
razloga što su na navedenim lokacijama proširivani putevi i preuzeta je obveza za 
izgradnju zidova koji su bili porušeni. U ovom prijedlogu nije riječ o tome ovo su 
privatni zidovi i jedino bi mogli ići u proširenje nogostupa pa s time izgaditi zidove i 
nema opravdanih argumenata za popravljanje zidova na toj dionici. 
 
Predsjednik Boris Šuljić predložio je da se do iduće sjednice Gradskog vijeće 
preispita mogućnost za interveniranje i popravak zidova na toj dionici. 
 
Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 12 
vijećnika, pa je Gradsko vijeće sa  12 (dvanaest) glasova za donijelo  
 

PROGRAM GRAĐENJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  

 
 
AD/14 Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2014. godinu 
Uvodno obrazloženje iznio je viši stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu Ivica 
Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom programa koji proizlazi iz proračuna. 
 
U raspravi vijećnik Dražen Peranić predložio je da se u članku 3. održavanje i 
uređenje plaža doda i plaža Jadra, a vijećnik Ivica Supić predložio je da se unesu i 
plaže Caska i Braničevica. 
Prijedlozi su prihvaćeni i biti će unijeti u program. 
 
Nakon rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem,sa  12 (dvanaest) glasova 
za donijelo  
 

PROGRAM ODRŽAVANJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTUKTURE ZA PODRUČJE GRADA NOVALJE U 2014. GODINI  

 
 
 
AD/15 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2014. 
godinu  
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećmnike sa prijedlogom za financiranje potreba socijalne skrbi 
 
Uz prijedlog vijećnika Ivice Supića da se iz programa skine Udruga umirovljenika 
predsjednik Boris Šuljić ao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika 
pa je glasovanjem, sa 10 glasova za i 2 dva suzdržana Gradsko vijeće donijelo  
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PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI I ZDRAVSTVU 
ZA 2014. GODINU  

 
 

AD/16 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Novalje 
za 2014. Godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom za financiranje potreba u kulturi  
Budući da po ovom prijedlogu nije bilo rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je 
prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa je glasovanjem sa 8 osam 
glasova za i 4 četiri suzdržana Gradsko vijeće donijelo  
 
PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 

2014. GODINU  
 
AD/17 Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju 
na području Grada Novalje za 2014. Godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom za financiranje potreba u predškolskom i školskom odgoju   
Budući da po ovom prijedlogu nije bilo rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je 
prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa je glasovanjem sa 12 
(dvanaest)  glasova za  Gradsko vijeće donijelo  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM I ŠKOLSKOM ODGOJU  
NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  

 
 
AD/18  Prijedlog Programa javnih potreba u športu na području Grada Novalje 
za 2014. godinu  
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom programa prema kojem se financiraju programi sporta. 
 
U raspravi, vijećnik ŽeljkoTamarut iznio je prijedlog da se iznađe rješenje za 
izgradnju teniskog igrališta kojeg u Novalji nema, a gradonačelnik Ante Dabo rekao 
je da inicijativa za uređenje  dva teniska igrališta postoji od strane teniskog kluba 
Novalja. 
Nakon rasprave, predsjednik Boris šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika  pa je glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) 
suzdržanim Gradsko vijeće donijelo  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U ŠPORTU ZA 2014. GODINU  
 
 
AD/19 Prijedlog Odluke o kratkoročnom oročavanju raspoloživih kunskih 
sredstava proračuna Grada Novalje u 2014. godini 
 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike s namjerom da se novčana sredstva 
na računu Grada koja imaju strogu namjenu kao npr. sredstva za put Lokvice, oroče 
što bi kroz kamate iznosilo oko 30 – 40.000,00 kuna na rok od 3 mjeseca. 
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Po prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika  pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 
(dvanaest) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O KRATKOROČNOM OROČAVANJU RASPOLOŽIVIH  
SREDSTAVA PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2014. GODINU  

 
AD/21 Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje u 
2013. godini  
AD/22 Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja 
na području Grada Novalje za 2014. godinu 
 Uvodno obrazloženje iznio je Načelnik Stožera zaštite i spašavanja Grada 
Novalje dr Neven Škunca i upoznao vijećnike sa Analizom kojom se utvrđuje stanje 
sustava zaštite i spašavanja na području Grada Novalje i pri tome izvjestio o 
održanoj sjednici Stožera na kojoj su evidentirani problemi i nedostaci u sustavu 
zaštite i spašavanja  i način njihova rješavanja. 
Smjernicama za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja predviđaju se 
aktivnosti  operativnih službi zaštite i spašavanja  u narednoj godini  i način 
financiranja tih aktivnosti. Zaključci  koje je Stožer zaštite i spašavnja donio na 
sjednici ugrađeni su u Smjernice i daju se Gradskom vijeću na usvajanje. 
U raspavi, vijećnik Ivica Supić izvjestio  je vijećnike kao novi Zapovjednik 
zapovjedništva Civilne zaštite da je u stalnim kontaktima sa županijskim strukturama 
koji prate civilnu zaštitu u okviru mogućeg jer u Republici Hrvatskoj još nije donijet 
Zakon o civilnoj zaštiti. U razgovoru sa DUZS obećano je da će taj zakon uskoro biti 
izglasan a ako to ne bude da će biti izdane uredbe na temelju kojih će se moći 
regrutirati i ustrojiti postrojba civilne zaštite. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac osvrnula se na  izvješće Hitne medicine koje je objavljeno 
na stranicama Grada Novalje i gdje između ostalog stoji da suradnja sa Domom 
zdravlja nije zadovoljavajuća, a Stručno vijeće je uputilo i jedno pismo  Načelniku 
Stožera o toj temi. Izrazila je žaljenje jer je Dom zdravlja Hitnoj medicini dao  prostor i 
sredstva za rad. 
Načelnik Stožera dr Neven Škunca rekao je da on kao Načelnik stožera treba 
vjerovati svojim suradnicima i ukoliko se primjedba odnosi na nekorektnost moguće  
je naći  se  razgovarati, a izraz koji je upotrebljen u Izvješću Hitne medicine je 
vjerojatno greška ili neiskustvo. 
Gradonačelnik Ante Dabo zaključio je da je ključno pitanje tko je kome što dao jer 
Dom zdravlja i Hitna medicina imaju jednaku važnost za Grad Novalju i tako će se i 
tretirati. 
 Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić  zaključio je raspravu i dao Smjernice 
za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na glasovanje uz napomenu sa 
se o Analizi  stanja sustava zaštite i spašavanja ne glasuje već se prima na znanje. 
 Glasovanjem, kojem je pristupilo 12 vijećnika, Gradsko vijeće je sa 11 
(jedanest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim usvojilo 
 
 

SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA  
ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU GRADA  

NOVALJE  ZA 2014. GODINU  
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AD/23 Prijedlog izmjena i dopuna Odluka o komunalnom doprinosu Grada 
Novalje  
 
Kako je predlagač ove točke Klub vijećnika HDZ-a, a vijećnik Aleksij Škunca je 
morao napustiti sjednicu predsjednik Boris Šuljić otvorio je raspravu po prijedlogu. 
 
Vijećnik Dražen Peranić složio se s prijedlogom za izmjenu uz primjedbu da je ovo 
već VIII. izmjena i dopuna ove odluke i smatra da je trebalo počekati i  kada se 
odlučimo za novu izmjenu da to više ne bude izmjena već donijeti pročišćeni tekst 
odluke. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo složio se s prijedlogom za donošenje pročišćenog teksta i 
primjetio da je prijedlog krivo formuliran jer za legalizaciju postoji već puno popusta, 
a ovo je potrebno  primijeniti  isključivo za postupak ishođenja građevinske dozvole 
za nove objekte te   dodao prijedlog da se iz ovoga   izuzme trgovina. 
 
Ispred predlagača dr Mariella Pehovac  izjavila je da prihvaća formulaciju 
gradonačelnika i takav prijedlog bi trebao ići na glasovanje. 
 
Nakon  rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 12 vijećnika, pa je glasovnajem, sa 10 (deset)  glasova za, 1 (jednim)  
suzdržanim i  1 (jednim)  glasom  protiv Gradsko vijeće donijelo  
 
 

O D L U K U  
o VIII. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 

 
 
 

U Odluci o komunalnom doprinosu (»Županijski glasnik« Ličko-senjske županije 
br. 23/04, 02/05-ispravak, 04/06, 13/10, 02/12, 10/13, 15/13 i 19/13) u članku 9. iza 
točke c) dodaje se točka d) koja glasi: 

 
»Obveznik koji gradi obiteljsku kuću, stambeni objekt ili poslovni prostor (izuzev 

trgovačkog prostora) i kojemu je iznos komunalnog doprinosa utvrđen u iznosu 
većem od 100.000,00 kuna odobrit će se popust u iznosu od 15% ukoliko na njegov 
zahtjev komunalni doprinos plati jednokratno u cijelom iznosu u roku od 15 dana od 
dana izvršnosti rješenja o komunalnom doprinosu. 

U rješenju o komunalnom doprinosu kod jednokratnog plaćanja utvrdit će se puni 
iznos komunalnog doprinosa bez popusta kao i iznos komunalnog doprinosa s 
obračunatim popustom. 

Propuštanjem plaćanja cjelokupnog iznosa komunalnog doprinosa s popustom u 
roku iz stavka 1. ove točke neovisno o tome da li plaćanje nije izvršeno u dijelu ili u 
cijelosti te neovisno o razlozima neplaćanja, obveznik nema pravo na popust i 
obvezan je uplatiti visinu komunalnog doprinosa utvrđenu izračunom bez popusta.« 
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AD/24 Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnj naknadi  
 

Vijećnik Zoran Vidas kao predlagač obrazložio je smiso prijedloga, a odnosi se na 
komunalnu naknadu koju plaćaju terase restorana kojih se velikim iznosima 
komunalne naknade dodatno opterećuje, a gotovo svi rade sezonski. Ovim 
prijedlogom trebalo bi obuhvatiti i hotele.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se prijedlog djelimično izmijeni   na način 
da se terase pomaknu u nižu kategoriju do donošenja nove odluke koja će doći na 
ovo Vijeće i definirati ovo područje. Istaknuo je i  razliku između restorana koji imaju 
velika ulaganja od  objekata brze prehrane  koji bi po njegovom mišljenju trebali 
polako nestati iz centra grada. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo upozorila je na odredbe Zakona o 
komunalnom gospodarstvu prema kojem je potrebno definirati neto korisnu površinu i 
prema kojoj se mora obračunavati komunalna naknada uz koeficijent,  a obrtnici koji 
rade sezonski imaju 50% popust. 
 
Predsjednik Boris Šuljić predložio je da se do iduće sjednice pripremi nova  
redefinirana  aktualizirana odluka uvažavajući sve  ove okolnosti  i dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 12 vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 7 
(sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih  donijelo  
 

ODLUKU O  I. IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI  
 
 

U Odluci o komunalnoj naknadi (''Županijski glasnik'' Ličko-senjske županije 
22/2011) u članku 11. stavku 1. iza alineje 5. dodaje se alineja 6. koja glasi: 
  
„ ugostiteljski objekti (iz skupine ''restorani'') ……..…..........................................    2'' 
 
Dosadašnja alineja 6. postaje alineja 7. te se mijenja i glasi: 
''ugostiteljski objekti (izuzev noćni barovi i ugostit.  objekti iz skupine ''restorani'') ... 7'' 
Dosadašnja alineja 7. postaje alineja 8. 
Dosadašnja alineja 8. postaje alineja 9. te se mijenja i glasi: 
''hoteli i apartmanska naselja …….…...…….……….....................................            2'' 
 
 
 
KLASA: 021-05/13-01/16 
URBROJ: 2125/06-02-13-2 
 
Sjednica završena u  15,15  sati 
 
 
 
Zapisnik izradila      Predsjednik  
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Lucie Zubović        Boris Šuljić  
 


